

Tarikh Dibaca: 03 Jun 2016

KHUTBAH JUMAAT

Tajuk:

“AHLAN YA RAMADHAN”

Terbitan:

Unit Khutbah

Bahagian Pengurusan Masjid

JABATAN AGAMA ISLAM SELANGOR



SENARAI AHLI JAWATANKUASA KHUTBAH NEGERI SELANGOR 2016

- 1. SS. Dato' Haji Haris Bin Kasim (Pengerusi)
Pengarah Jabatan Agama Islam Selangor**
- 2. Tuan Haji Ahmad Zaki Bin Arsad (Timbalan Pengerusi)
Timbalan Pengarah Jabatan Agama Islam Selangor**
- 3. SS. Dr. Haji Anhar Bin Haji Opir (Ahli)
Timbalan Mufti, Jabatan Mufti Negeri Selangor**
- 4. Tuan Haji Idris Bin Ramli (Setiausaha)
Ketua Penolong Pengarah, Bahagian Pengurusan Masjid, JAIS**
- 5. Yg. Berbahagia Prof. Madya Dr. Osman Bin Sabran (Ahli)**
- 6. Tuan Haji Sianid Bin Mokim (Ahli)**
- 7. Tuan Haji Hamid Bin Md Isa (Ahli)**
- 8. Tuan Haji Md. Sahari Bin Abdullullah (Ahli)**
- 9. Tuan Haji Abdul Halem Hapiz Bin Salihin (Ahli)**
- 10. Ustaz Muhammad Farhan Bin Wijaya (Ahli)
Imam Besar Masjid Sultan Salahuddin Abdul Aziz Shah**
- 11. Ustaz Indera Shahril Bin Mohd Shahid (Ahli)
Majlis Agama Islam Selangor**
- 12. Ustaz Hairol Azmi Bin Khairudin (Urusetia)
Penolong Pengarah Unit Khutbah, BPM, JAIS**





“AHLAN YA RAMADHAN”

الْحَمْدُ لِلَّهِ الْقَائِلِ شَهْرَ رَمَضَانَ الَّذِي أُنزِلَ فِيهِ الْقُرْآنُ
هُدًى لِّلنَّاسِ وَبَيِّنَاتٍ مِّنَ الْهُدَىٰ وَالْفُرْقَانِ ۚ فَمَنْ
شَهِدَ مِنْكُمُ الشَّهْرَ فَلْيَصُمْهُ¹...

أَشْهَدُ أَنْ لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ
وَأَشْهَدُ أَنَّ مُحَمَّدًا عَبْدُهُ وَرَسُولُهُ. اللَّهُمَّ صَلِّ
وَسَلِّمْ عَلَىٰ سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ وَعَلَىٰ آلِهِ وَأَصْحَابِهِ
أَجْمَعِينَ. أَمَّا بَعْدُ، فَيَا أَيُّهَا الْمُسْلِمُونَ! اتَّقُوا اللَّهَ،
أَوْصِيكُمْ وَإِيَّايَ بِتَقْوَى اللَّهِ فَقَدْ فَازَ الْمُتَّقُونَ. قَالَ
اللَّهُ تَعَالَى: يَا أَيُّهَا الَّذِينَ ءَامَنُوا اتَّقُوا اللَّهَ حَقَّ تَقَاتِهِ
وَلَا تَمُوتُنَّ إِلَّا وَأَنْتُمْ مُسْلِمُونَ.

¹ Surah al-Baqarah ayat 185



Muslimin yang dirahmati Allah sekalian,

Marilah sama-sama kita mempertingkatkan keimanan dan ketaqwaan kepada Allah SWT dengan melaksanakan segala tuntutan syariat-Nya serta meninggalkan segala larangan-Nya. Sesungguhnya tiada yang lebih berharga dan mulia di sisi Allah SWT dalam kalangan hamba-hamba-Nya melainkan orang-orang yang paling bertaqwa.

Kita sekarang berada di penghujung bulan Syaaban. Beberapa hari lagi in sha Allah kita akan melangkah masuk ke satu bulan yang cukup istimewa dengan pelbagai fadhilat dan ganjaran yang dilipatgandakan. Itulah bulan Ramadhan, iaitu bulan yang diturunkan di dalamnya al-Quran yang menjadi petunjuk kepada seluruh manusia. Maka mimbar Jumaat pada hari ini akan membicarakan khutbah yang bertajuk "**AHLAN YA RAMADHAN**".

Hadirin Jumaat sekalian,

Bulan Ramadhan yang bakal menjengah kita merupakan tetamu yang sangat istimewa. Tetamu ini hanya datang sekali dalam setahun. Kehadirannya membawa seribu satu kebaikan dan keberkatan. Bersama dengan kehadirannya juga hadiah dan pemberian daripada ar-Rahman, pahala dan ganjaran yang digandakan, dan segala perbuatan dan amalan yang boleh meningkatkan keimanan.

Oleh itu, kedatangan bulan Ramadhan ini merupakan berita gembira untuk kita semua supaya menjadi galakan kepada kita untuk melakukan kebajikan. Ia adalah berita gembira buat seseorang mukmin kerana pintu-pintu syurga dibuka pada bulan ini. Dan juga berita gembira buat pendosa dan pelaku maksiat kerana pintu-pintu taubat dibuka luas dan pintu-pintu neraka ditutup. Bahkan berita gembira kepada seluruh umat manusia kerana syaitan dibelenggu pada bulan ini.



Hadis daripada Abu Hurairah RA bahawa Rasulullah SAW bersabda:

إِذَا جَاءَ رَمَضَانُ فَتُحْتَفَتُ أَبْوَابُ الْجَنَّةِ
وَتُغْلَقُ أَبْوَابُ النَّارِ وَصُفِّدَتِ الشَّيَاطِينُ

"Apabila datang bulan Ramadhan, dibuka pintu-pintu syurga, ditutup pintu-pintu neraka, dan dibelenggu syaitan".

(Riwayat Muslim).

Ahlān ya Ramadhan. Bulan yang dinamakan juga sebagai bulan ibadah puasa. Ia mula difardhukan pada bulan Syaaban tahun kedua hijrah. Maka bermulalah saat itu, seluruh umat Islam wajib berpuasa sepanjang bulan Ramadhan. Ibadah ini bakal mendekatkan diri kita kepada Allah SWT ditambah dengan amalan-amalan lain yang sangat digalakkan untuk dilakukan. Bagi orang-orang soleh bulan ini adalah bulan pesta ibadah, agar termasuk dalam golongan yang dibebaskan oleh Allah SWT daripada azab api neraka.

Hadis daripada Abu Hurairah RA meriwayatkan bahawa Rasulullah SAW bersabda yang bermaksud:

"Setiap malam akan ada suara yang menyeru; wahai pencari kebaikan! Terimalah!. Wahai pelaku kejahatan! Cukuplah!. Dan bagi Allah terdapat orang-orang yang dibebaskan daripada api neraka, demikian itu (berlaku) setiap malam.

(Riwayat at-Tirmizi).

Muslimin yang dirahmati Allah sekalian,



Kita hendaklah membuat persediaan dan persiapan yang sewajarnya bagi menyambut kedatangan Ramadhan sebagai tetamu istimewa kita. Di antara persediaan dan persiapan tersebut ialah:

Pertama: Bersihkan hati dan perbaharui niat.

Sebelum kedatangan bulan Ramadhan yang mulia, alangkah eloknya jika kita dapat beristighfar dan bertaubat memohon keampunan Allah SWT bagi membersihkan hati dan jiwa kita, agar mudah melakukan ketaatan dan kebajikan. Kita juga hendaklah memperbaharui niat dan azam untuk tidak mensia-siakan Ramadhan pada tahun ini.

Sesungguhnya niat dan keazaman yang tinggi mampu menjadi daya kekuatan dan istiqamah dalam merebut segala ganjaran yang telah disediakan oleh Allah SWT dalam bulan ini khususnya menerusi ibadah fardhu dan sunat. Contohilah ibadah nabi SAW yang sangat mengambil berat dalam melaksanakan ibadah di dalam bulan Ramadhan terutamanya pada sepuluh malam yang terakhir, sehingga ahli keluarganya juga diajak bersama.

Hadis daripada Aisyah RA memberitahu bahawa yang bermaksud:

"Adalah nabi SAW apabila memasuki sepuluh (hari terakhir Ramadhan) akan menghidupkan malam, mengejutkan ahli keluarga, bersungguh-sungguh dan tidak menggauli isterinya".

(Riwayat Muslim)

Kedua: Ilmu berkaitan puasa.

Persiapan seterusnya yang perlu dilakukan sebelum ketibaan bulan Ramadhan ialah persiapan ilmu fiqh berkaitan dengan ibadah puasa. Ini kerana menjadi satu kewajipan ke atas kita mempelajari sesuatu perkara



sebelum kita melakukannya bagi menjamin ketepatan pelaksanaannya menurut syarak.

Dua rukun puasa iaitu niat dan menahan diri daripada perkara-perkara yang membatalkan puasa bermula daripada terbit fajar sehingga terbenam matahari, perlu diteliti dan difahami perbahasannya yang berkaitan dengan kedua-duanya dengan baik, seperti kemestian niat pada waktu malam, penggunaan jarum suntikan, derma darah, penggunaan alat penyembur oksigen bagi pesakit lelah dan sebagainya hendaklah merujuk kepada doktor dan guru-guru yang lebih arif.

Terdapat beberapa perbuatan yang hanya dilarang pada waktu puasa di siang hari sahaja tetapi diharuskan pada malam-malam Ramadhan, iaitu makan, minum dan bersama pasangan suami isteri. Firman Allah SWT di dalam surah al-Baqarah ayat 187 yang bermaksud:

"Dihalalkan bagi kamu, pada malam hari puasa, bercampur (bersetubuh) dengan isteri-isteri kamu. isteri-isteri kamu itu adalah sebagai pakaian bagi kamu dan kamu pula sebagai pakaian bagi mereka. Allah mengetahui bahawasanya kamu mengkhianati diri sendiri, lalu Dia menerima taubat kamu dan memaafkan kamu. Maka sekarang setubuhilah isteri-isteri kamu dan carilah apa-apa yang telah ditetapkan oleh Allah bagi kamu; dan makanlah serta minumlah sehingga nyata kepada kamu benang putih (cahaya siang) dari benang hitam (kegelapan malam), iaitu waktu fajar. Kemudian sempurnakanlah puasa itu sehingga waktu malam (maghrib)".

Sesungguhnya kegagalan dalam menguasai ilmu yang berkaitan dengan puasa bakal mendedahkan seseorang kepada banyak kemusykilan sehingga menjadikan dirinya tidak yakin dengan puasanya. Perasaannya menjadi resah dan gelisah kerana tidak mengetahui hukumnya. Mungkin



puasanya sah tetapi disangka telah batal, dan mungkin puasanya batal tetapi masih disangka sah. Oleh itu, kita perlu membuat persediaan ilmu sebelum tibanya Ramadhan.

Muslimin yang dirahmati Allah sekalian,

Ketiga: Membaca dan mentadabbur al-Qur'an.

Ramadhan demi Ramadhan telah berlalu namun ramai di kalangan kita yang buta dan jahil untuk membaca al-Quran dengan baik. Hari ini kita berpeluang mempelajari dan meningkatkan pembacaan al-Quran berpandukan kaedah dan peralatan moden yang boleh dimanfaatkan.

Sesungguhnya, al-Quran dan Ramadhan tidak boleh dipisahkan. Imam Ibn Kathir dalam tafsirnya menyebut bahawa Allah SWT memuji bulan Ramadhan berbanding bulan-bulan yang lain kerana telah dipilih untuk diturunkan al-Qur'an di dalamnya sepertimana firman Allah SWT dalam surah al-Baqarah ayat 185 yang bermaksud:

"Bulan Ramadhan yang padanya diturunkan al-Qur'an, menjadi petunjuk bagi sekalian manusia, dan menjadi keterangan-keterangan yang menjelaskan petunjuk dan (menjelaskan) perbezaan antara yang benar dengan yang salah".

Beruntunglah mereka yang membaca al-Quran khususnya dalam bulan Ramadhan. Ganjaran pahala yang diberikan kepada pembaca al-Qur'an juga banyak. Nabi SAW memberitahu kita sebagaimana dalam riwayat al-Tirmizi bahawa setiap satu huruf daripada ayat al-Qur'an merupakan satu kebajikan yang bernilai sepuluh kali ganda. Apatah lagi jika dilakukan pula tadabbur ayat-ayat al-Qur'an yang telah dibaca, maka kita akan memperoleh pahala tambahan pula kerana kefahaman dan ilmu-ilmu yang dipelajari.



Tambahan pula terdapat jaminan syafa'at pada hari akhirat nanti bagi pembaca al-Qur'an pada bulan Ramadhan. Abdullah bin 'Amru RA meriwayatkan bahawa nabi SAW bersabda yang bermaksud:

"Puasa dan al-Qur'an memberi syafa'at bagi seseorang hamba pada hari kiamat. Puasa berkata: Ya Allah, aku telah mencegahnya daripada makan dan syahwat pada waktu siang maka berilah syafa'at kepadaku untuknya. Al-Qur'an pula berkata: aku telah mencegahnya daripada tidur pada waktu malam maka berilah syafa'at kepadaku untuknya. Allah SWT berfirman: kedua-duanya (diizinkan) memberi syafa'at.

(Riwayat Ahmad).

Keempat: Melipatgandakan amalan Infak dalam bulan Ramadhan.

Persediaan yang seterusnya ialah persediaan harta yang secukupnya berdasarkan kemampuan masing-masing. Tujuannya adalah bagi diinfaqqan sepanjang bulan Ramadhan yang bakal tiba nanti. Ini kerana pahala bersedekah pada bulan Ramadhan akan dilipatgandakan oleh Allah SWT berbanding bulan-bulan lain. Nabi SAW sendiri yang merupakan manusia yang paling pemurah pun menginfaqqan hartanya dengan lebih banyak sepanjang bulan Ramadhan yang digambarkan seperti 'angin yang bertiup' sebagaimana dicatatkan dalam hadith.

Salah satu daripada cara untuk melipatgandakan amalan-amalan infak adalah dengan menjamu orang lain ketika berbuka puasa pada bulan Ramadhan. Bagi yang melakukan perkara ini bakal mendapat pahala puasa orang yang berbuka tersebut tanpa berkurang walau sedikit pun. Inilah yang disebutkan oleh nabi SAW sebagaimana yang diriwayatkan oleh Zaid bin Khalid al-Juhani RA bahawa Rasulullah SAW bersabda:



مَنْ فَطَّرَ صَائِمًا كَانَ لَهُ مِثْلُ أَجْرِهِ غَيْرَ أَنَّهُ لَا
يَنْقُصُ مِنْ أَجْرِ الصَّائِمِ شَيْئًا

"Sesiapa yang memberi makan berbuka puasa kepada orang yang berpuasa maka baginya seperti pahala orang yang berpuasa itu, sedangkan ia tidak mengurangi sedikitpun pahala bagi orang yang berpuasa itu".

(Riwayat al-Tirmizi).

Muslimin yang dirahmati Allah sekalian,

Selamat datang Ramadhan. Kesemua persiapan dan persediaan yang disebutkan adalah bagi memastikan agar peluang ganjaran dan fadhilat yang Allah SWT kurniakan tidak dilepaskan begitu sahaja. Tambahan pula, sebagaimana yang disebut oleh imam al-Qarafi dalam kitabnya al-Furuq, bahawa ibadah puasa yang difardhukan dalam bulan Ramadhan ini nanti bukan seumpama ibadah lain yang biasa kita lakukan. Ibadah ini adalah milik Allah SWT dan hanya Allah SWT sahaja yang akan memberi ganjarannya.

Hadis daripada Abu Hurairah RA bahawa Rasulullah SAW bersabda melalui sebuah hadis Qudsi:

قَالَ اللَّهُ : كُلُّ عَمَلٍ ابْنِ آدَمَ لَهُ إِلَّا الصِّيَامَ،
فَإِنَّهُ لِي وَأَنَا أُجْزِي بِهِ

"Allah SWT berfirman: Segala amalan anak Adam (manusia) adalah baginya kecuali puasa, sesungguhnya ia (puasa) adalah untukKu dan Aku yang akan memberikan ganjaran dengannya".



(Riwayat al-Bukhari).

Hadirin yang dirahmati Allah sekalian,

Mengakhiri khutbah pada hari ini, khatib ingin berpesan kepada muslimin dan hadirin yang dirahmati Allah SWT sekali agar menghayati perkara-perkara berikut:

1. Umat Islam hendaklah memahami bahawa Islam adalah agama yang menggabungkan Aqidah, syariat dan akhlak.
2. Umat Islam hendaklah menyambut kedatangan bulan Ramadhan dengan hati yang bersih dan penuh rasa ketaqwaan.
3. Umat Islam hendaklah membuat persiapan dan persediaan yang sewajarnya sebelum kedatangan Ramadhan sama ada ilmu atau harta.
4. Umat Islam hendaklah berazam untuk meningkatkan amalan sepanjang bulan Ramadhan nanti, dan ia bermula dari sekarang dengan segala amalan yang boleh mendekatkan diri kepada Allah SWT.

أَعُوذُ بِاللَّهِ مِنَ الشَّيْطَانِ الرَّجِيمِ
يَأَيُّهَا الَّذِينَ ءَامَنُوا كُتِبَ عَلَيْكُمُ الصِّيَامُ كَمَا
كُتِبَ عَلَى الَّذِينَ مِن قَبْلِكُمْ لَعَلَّكُمْ تَتَّقُونَ ﴿١٨٣﴾



"Wahai orang-orang yang beriman! kamu Diwajibkan berpuasa sebagaimana diwajibkan atas orang-orang yang terdahulu daripada kamu, supaya kamu bertaqwa".

(Surah al-Baqarah: 183).

بَارَكَ اللهُ لِيْ وَلَكُمْ فِي الْقُرْآنِ الْعَظِيْمِ،
وَنَفَعَنِيْ وَاِيَّاكُمْ بِمَا فِيْهِ مِنَ الْآيَاتِ وَالذِّكْرِ
الْحَكِيْمِ وَتَقَبَّلَ مِنِّيْ وَمِنْكُمْ تِلَاوَتَهُ، إِنَّهُ هُوَ
السَّمِيْعُ الْعَلِيْمُ.

أَقُوْلُ قَوْلِيْ هَذَا وَأَسْتَغْفِرُ اللهَ الْعَظِيْمَ لِيْ
وَلَكُمْ وَلِسَائِرِ الْمُسْلِمِيْنَ وَالْمُسْلِمَاتِ،
فَاسْتَغْفِرُوْهُ إِنَّهُ هُوَ الْغَفُوْرُ الرَّحِيْمُ.



KHUTBAH KEDUA

الْحَمْدُ لِلَّهِ الَّذِي جَعَلَنَا مِنَ الْمُسْلِمِينَ، وَرَزَقَنَا مِنَ
الطَّيِّبَاتِ. أَشْهَدُ أَنْ لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ وَحْدَهُ لَا
شَرِيكَ لَهُ، وَأَشْهَدُ أَنَّ مُحَمَّدًا عَبْدُهُ وَرَسُولُهُ.
اللَّهُمَّ صَلِّ وَسَلِّمْ وَبَارِكْ عَلَى سَيِّدِنَا مُحَمَّدٍ
وَعَلَى آلِهِ وَصَحْبِهِ وَمَنْ تَبِعَهُمْ بِإِحْسَانٍ إِلَى
يَوْمِ الدِّينِ. أَمَّا بَعْدُ، فَيَا عِبَادَ اللَّهِ، اتَّقُوا اللَّهَ ،
أَوْصِيكُمْ وَإِيَّايَ بِتَقْوَى اللَّهِ فَقَدْ فَازَ الْمُتَّقُونَ.

Sidang Jumaat yang dirahmati Allah SWT,

Mimbar Jumaat sekali lagi berpesan bahawa Islam mengajar kita supaya bersikap sederhana dalam segala amalan. Pada masa yang sama kita juga disaran supaya menjauhi sebarang bentuk fahaman sesat dan perbuatan ekstrem yang kesannya akan menjejaskan keharmonian, perpaduan dan keselamatan ummah dan Negara. Kita amatlah dituntut agar menampilkan kemuliaan akhlak, sikap dan keperibadian tinggi kerana Rasulullah SAW diutus untuk menyempurnakan akhlak dan sebagai rahmat bagi seluruh umat dan sekalian alam.



إِنَّ اللَّهَ وَمَلَائِكَتَهُ يُصَلُّونَ عَلَى النَّبِيِّ يَا أَيُّهَا
الَّذِينَ ءَامَنُوا صَلُّوا عَلَيْهِ وَسَلِّمُوا تَسْلِيمًا. اللَّهُمَّ
صَلِّ وَسَلِّمْ عَلَى سَيِّدِنَا وَمَوْلَانَا مُحَمَّدٍ سَيِّدِ
الْمُرْسَلِينَ وَارْضَ اللَّهُمَّ عَنْ أَصْحَابِهِ وَقَرَابَتِهِ
وَأَزْوَاجِهِ وَذُرِّيَّاتِهِ أَجْمَعِينَ.

اللَّهُمَّ اغْفِرْ لِلْمُسْلِمِينَ وَالْمُسْلِمَاتِ وَالْمُؤْمِنِينَ
وَالْمُؤْمِنَاتِ الْأَحْيَاءِ مِنْهُمْ وَالْأَمْوَاتِ، إِنَّكَ سَمِيعٌ
قَرِيبٌ مُجِيبُ الدَّعَوَاتِ وَيَا قَاضِيَ الْحَاجَاتِ.
اللَّهُمَّ إِنَّا نَسْأَلُكَ وَنَتَوَسَّلُ إِلَيْكَ بِنَبِيِّكَ الْأَمِينِ،
وَنَسْأَلُكَ بِأَسْمَائِكَ الْحُسْنَى وَصِفَاتِكَ الْعُظْمَى
أَنْ تَحْفَظَ بَعَيْنِ عِنَايَتِكَ الرَّبَّانِيَّةِ وَبِحِفْظِ وَقَايَتِكَ
الصَّمَدَانِيَّةِ، جَلَالَةَ مَلِكِنَا الْمُعَظَّمِ سُلْطَانَ
سَلَاطُونَ، سُلْطَانَ شَرَفِ الدِّينِ ادریس شاه



الحاج ابن المرحوم سلطان صلاح الدين عبد
العزیز شاه الحاج. اللَّهُمَّ أَدِمِ الْعُونَ وَالْهَدَايَةَ
وَالْتَوْفِيقَ، وَالصِّحَّةَ وَالسَّلَامَةَ مِنْكَ، لِيَوْلِيَّ عَهْدِ
سَلَاغُورِ، تَعَكُو أَمِيرِ شَاهِ ابْنِ السُّلْطَانِ شَرَفِ
الدِّينِ ادريس شاه الحاج في أَمْنٍ وَصَلَاحٍ وَعَافِيَةٍ
بِمَنْكَ وَكَرَمِكَ يَا ذَا الْجَلَالِ وَالْإِكْرَامِ. اللَّهُمَّ أَطِلْ
عُمَرَهُمَا مُصْلِحِينَ لِلْمُوظَّفِينَ وَالرَّعِيَّةِ وَالْبِلَادِ،
وَبَلِّغْ مَقَاصِدَهُمَا لِطَرِيقِ الْهُدَى وَالرَّشَادِ.

Ya Allah, Engkaulah Tuhan yang Maha berkuasa, kami bersyukur kehadiran-Mu yang telah mengurniakan kami rahmat dan nikmat, sehingga kami dapat meneruskan usaha ke arah memperkukuhkan negara umat Islam khususnya negeri Selangor, sebagai negeri yang maju, sejahtera dan berkeadilan dibawah naungan dan pimpinan raja kami sebagai ketua agama Islam di negeri ini.

Justeru kami pohon kehadiran-Mu ya Allah, tetapkanlah iman kami, terimalah amalan kami, kukuhkanlah perpaduan kami, luaskanlah rezeki kami, kayakanlah kami dengan ilmu yang bermanfaat, suburkanlah jiwa kami dengan budi pekerti yang mulia, kembalikanlah kami ke jalan yang Engkau



redhai, lindungilah kami daripada bala bencana dan ujian-Mu yang berat supaya dengan demikian, negeri kami akan sentiasa bertambah makmur dan berkat.

Ya Allah, kami pohon kehadiranmu, mantapkanlah pegangan kami menurut ajaran Ahli Sunnah Waljamaah dan peliharalah kami daripada amalan dan akidah yang menyeleweng dan sesat seperti fahaman Syiah, Qadyani serta lain-lain fahaman.

Ya Allah, bukannya hati kami untuk mendirikan solat fardhu lima waktu, menunaikan zakat dan kefarduan yang lain serta mewakafkan dan menginfakkan harta khususnya untuk Perbadanan Wakaf Negeri Selangor (PWS) dan Tabung Amanah Pembangunan Islam Selangor (TAPIS). Dengan amalan ini ya Allah, berkatilah hidup dan luaskanlah rezeki kami dengan ganjaran pahala yang berkekalan hingga ke hari akhirat.

رَبَّنَا هَبْ لَنَا مِنْ أَزْوَاجِنَا وَذُرِّيَّتِنَا قُرَّةَ أَعْيُنٍ
وَأَجْعَلْنَا لِلْمُتَّقِينَ إِمَامًا. رَبَّنَا ءَاتِنَا فِي الدُّنْيَا
حَسَنَةً وَفِي الْآخِرَةِ حَسَنَةً وَقِنَا عَذَابَ النَّارِ. عِبَادَ
اللَّهِ، إِنَّ اللَّهَ يَأْمُرُ بِالْعَدْلِ وَالْإِحْسَانِ وَإِيتَايَ ذِي
الْقُرْبَىٰ وَيَنْهَىٰ عَنِ الْفَحْشَاءِ وَالْمُنْكَرِ وَالْبَغْيِ
يَعِظُكُمْ لَعَلَّكُمْ تَذَكَّرُونَ ﴿٩﴾



فَاذْكُرُوا اللَّهَ الْعَظِيمَ يَذْكُرْكُمْ وَاشْكُرُواهُ عَلَىٰ
نِعْمِهِ يَزِدْكُمْ، وَاسْأَلُوهُ مِنْ فَضْلِهِ يُعْطِكُمْ
وَلَذِكْرُ اللَّهِ أَكْبَرُ وَاللَّهُ يَعْلَمُ مَا تَصْنَعُونَ.